
Glostrup Boligselskab 

Afdeling 30 - Granskoven 
Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat på bestyrelsesmøde 

Onsdag d. 1.12.21. kl.16:00 

 
Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 
 

Tilstede: Ninett, Heidi og Stine 
Fraværende: Chanette 

 
• Godkendelse af dagsorden 

 
• Punkter fra Driftskontoret 

 
 Aktivitetslisten: 

 
• Helhedsplan 

Intet nyt 
 

• Videoovervågning af vaskeriet 

Udstyret bliver sat op så snart der er ført strøm til den aftalte 
placering 

 
• Fælleshusets loftsbelysning 

Der indhentes tilbud på loftbelysning og maling. Arbejdet skal 
udføres i 2022 og koordineres med leje af fælleshus 

 
• Parkering 

Det er vedtaget på afdelingsmødet, at Bestyrelsen og GB indgår en 
aftale med firmaet City Parkeringsservice. Aftalen starter op d. 

3. januar. Der er udsendt information til beboerne. Der vil blive 
opsat skilte op til jul. Beboere kan henvende sig til GB for 

udlevering af fysiske gæstebilletter. 
 

• Parkeringspladser ved Egeskoven 

Det er vedtaget på afdelingsmødet at opføre 14 nye 
parkeringspladser. 

NCC er valgt til opgaven, der sættes i gang i 2022. GB er i kontakt 
med rådgivningsfirma, der skal udarbejde materiale til 

ansøgning om nedsivningstilladelse. 
Der skal lægges trækrør, så parkeringspladsen er klar til el-

ladestandere i fremtiden. 
 

• ATP parkeringspladser 
Det er vedtaget på afdelingsmødet at udvide det nuværende 

parkeringsområde med 22 p-pladser. 
Afventer byggetilladelse 



• Molokker 

Det er vedtaget på afdelingsmødet at opføre molokker.  
Afventer byggetilladelse. Afventer licitation hos Joca 

 
• Skilt med ordensreglement 

Det er vedtaget på afdelingsmødet, at bestyrelsen arbejder videre 
på et skilt med ordensregler. 

Der indhentes priser på forskellige muligheder for overdækningen. 

Punktet behandles på ekstraordinært afdelingsmøde 
 

• Soldater skure 
Der skal opsættes et prøveskur. Der er indhentet pris på flere 

muligheder. Arbejdet er bestilt og udføres i midten af december. 
 

• SF-sten omlægges på ved Y-sti Granskoven 25 og Egeskoven 158 
Arbejdet er udført, men der kører en korrespondance mellem GB 

og bestyrelsen vedr. arbejdets udførsel. 
 

• Punkter til Driftskontoret 
 

• Videoovervågning af vaskeriet 
Vi afventer stadig det bliver sat op i uge 48 

 

• Parkeringsvagt 
Vi forventer alt kører, som det skal 

 
• Parkeringspladser ved Egeskoven 

Vi afventer stadig nedsivningstilladelse fra kommunen 
 

• ATP parkeringspladser 
Kommunen har afvist at ATP- ejendomme laver nye p-pladser i 

vores afdelinger. Vi vil gerne vide, hvad begrundelsen er? 
 

• Soldaterskure 
Der bliver opsat et prøve soldaterskur i Egeskoven 187. GB har 

meddelt, at det står færdigt inden 24.12.21 
 

• SF-sten omlægges på ved Y-sti Granskoven 25 

Vi skrev i sidste måned, at vi har opponeret imod det flise arbejde, 
der er lavet ved Granskoven 25, da det ikke er lavet efter aftalen. 

Aftalen var, at flisearbejdet skulle være et stykke væk fra de små 
hækplanter. Fliserne er i stedet anlagt helt op til planterne, således 

de kan risikere at blive ødelagt, når der saltes om vinteren (det er 
Pernilles egne ord). Katrine har talt med Pernille, som giver os et 

svar, som ikke stemmer overens med det, hun har fortalt på 
afdelingstjek. Da vi skulle have sat ny beplantning ved 

svævebanen, fortalt hun at man ikke må plante helt ud til stien. 
Den skal stå min. 1 meter inde da planterne vil blive ødelagt, når 

gårdmændene salter om vinteren.  



Vi har aftalt med Katrine at vi fremadrettet skal have tegninger, og 

mål på alt flise- og beplantningsarbejde, så vi undgår det her 
cirkus fremadrettet 

 
• Miele 

Afventer bestyrelsesmøde i januar 
 

• Fart bump 

Ninett og Heidi undersøger nærmere 
 

• Støjværn 
Vi har fået henvendelser fra beboere, som ønsker et støjværn ud til 

Fraligsvej. I Folkebladet fra d. 6. oktober, står der, at 
Kommunalbestyrelse har vedtaget at sende planforslag i høring 

herunder støjværn til Fraligsvej. 
Frist for ansøgning er d. 3. december. Vi har skrevet en mail til 

Katrine. 
 

• Opfølgning af sager 
 

• Fælleshus 
Vi afventer at holde møde med Johnny og Anja senere på måneden 

 

• Ditbeboerblad 
Vi tager det op igen i det nye år 

 
• Nyt fra formanden 

 
• Arrangementer 2022 

Vi afventer corona situationen 
 

• Økonomistatus 
• Intet nyt 

 
• Evt. 


